



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»

РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROQ/Vladimir_Icon.html

Настоятель Иерей Александр Бородин
Священник Иерей Иоанн Уир

Моб: 0447289381
Моб: 0438 007 837

amborodin@gmail.com
rev.john.weir@rocor.org.au

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА СЕНТЯБРЬ 2017

2	Субб	Бдение	6:00 веч
3	Воскр	Неделя 13-я по Пятидесятнице. Ап. от 70-ти Еаддея. Божественная Литургия. →Заседание Приходского Совета←	8:00 утр
8	Пят	Сретение Владимирской иконы Пресвятой Богородицы. Всенощное бдение с литией	6:00 веч
9	Субб	ПРАЗДНОВАНИЕ НАШЕГО ПРЕСТОЛЬНОГО ПРАЗДНИКА. Божественная Литургия → После литургии, Вас приглашаем на обед в церковном зале← Бдение	8:00 утр 6:00 веч
10	Воскр	Неделя 14-я по Пятидесятнице, Обретение мощей прп. Иова Почаевского. Божественная Литургия. Всенощное бдение	8:00 утр 6:00 веч
11	Пон	УСЕКНОВЕНИЕ ГЛАВЫ ПРОРОКА, ПРЕДТЕЧИ И КРЕСТИТЕЛЯ ГОСПОДНЯ ИОАННА. <i>День постный</i>	-
16	Субб	Бдение	6:00 веч
17	Воскр	Неделя 15-я по Пятидесятнице, Божественная Литургия.	8:00 утр
20	Сред	Всенощное бдение с литией	6:00 веч
21	Четв	Рождество Пресвятой Владычицы нашей Богородицы и Приснодевы Марии.	-
23	Субб	Бдение	6:00 веч
24	Воскр	Неделя 16-я по Пятидесятнице, перед Воздвижением, Прп. Феодоры Александрийской. Божественная Литургия	8:00 утр
26	Втор	Всенощное бдение с литией	6:00 веч
27	Сред	ВОЗДВИЖЕНИЕ ЧЕСТНОГО И ЖИВОТВОРЯЩЕГО КРЕСТА ГОСПОДНЯ. Божественная Литургия. Общий молебен перед мощами свв. Новомучеников Российских в св. Серафимовском Храме с участием сводного хора певческого съезда.	8:00 утр 6:00 веч
30	Субб	Встреча мощей свв. Новомучеников Российских Бдение с участием Еп. Георгия и сводного хора певческого съезда в св. Николаевском Соборе (в нашем приходе В ЭТУ НОЧЬ НЕТ СЛУЖБЫ)	5:00 веч 5:30 веч
1	Воскр	Неделя 17-я по Пятидесятнице, по Воздвижении. Встреча мощей и сразу чтение часов. Встреча Архиерея, Архиерейская Божественная Литургия с участием сводного хора певческого съезда – в нашем храме. Благотворительный Бал в Греческом Зале Creek Rd Mt Gravatt.	8:00 утр 8:30 утр 6:00 веч



Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God
Russian Orthodox Church Abroad

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.roq.org.au/ROO/Vladimir_Icon.html

Rector: Fr Alexander Borodin Mob: 0447 289 381 amborodin@gmail.com
Priest: Fr John Weir Mob: 0438 007 837 rev.john.weir@rocor.org.au

SCHEDULE OF SERVICES FOR SEPTEMBER 2017

2	Sat	Vigil	6pm
3	Sat	13th Week after Pentecost. Holy Apostle Thaddeus of the Seventy. Divine Liturgy. →Parish Council Meeting←	8am
8	Fri	The Meeting of the Vladimir Icon of the Mother of God. Great Vigil with Litia	6pm
9	Sat	CELEBRATION OF OUR PARISH FEASTDAY. Divine Liturgy. → After Liturgy, we invite you to the Hall for a festal lunch ← Vigil	8am 6pm
10	Sun	14th Week after Pentecost, Uncovering of the relics of St Job of Pochaev. Divine Liturgy Great Vigil	8am 6pm
11	Mon	THE BEHEADING OF THE HOLY PROPHET, FORERUNNER AND BAPTIST JOHN. <i>Strict fast on this day.</i>	-
16	Sat	Vigil	6pm
17	Sun	15th Week after Pentecost, Divine Liturgy.	8am
20	Wed	Great Vigil with Litia	6pm
21	Thu	The Nativity of Our Most Holy Lady Theotokos and Ever-Virgin Mary.	-
23	Sat	Vigil	6pm
24	Sun	16th Week after Pentecost, Forefeast of the Exaltation, Blessed Theodora of Alexandria. Divine Liturgy	8am
26	Tue	Great Vigil with Litia	6pm
27	Wed	UNIVERSAL EXALTATION OF THE PRECIOUS AND LIFE-GIVING CROSS. Divine Liturgy. General Moleben before the relics of the Holy New Martyrs of Russia at St Seraphim's Parish with the combined choir of the Liturgical Music Conference.	8am 6pm
30	Sat	Greeting of the relics of the Holy New Martyrs of Russia Vigil with Bishop George and the combined choir of the Liturgical Music Conference at St Nicholas Cathedral (NO SERVICE AT OUR PARISH THIS NIGHT)	5pm 5:30pm
1	Sun	17th Week after Pentecost, Afterfeast of the Exaltation. Greeting of the relics and immediately the reading of the Hours. Greeting of Bishop George, Hierarchal Divine Liturgy with the combined choir of the Liturgical Music Conference – at our parish. Fundraising Spring Ball at Creek Rd Mt Gravatt.	8am 8:30am 6pm